
Mezinárodní soutěž 
v tanečním sportu

WDSF 
FORTUNA 
OPEN 2023
přehled
propagace

Poprvé v historii mezinárodní 
soutěž v tanečním sportu 
ve Zlíně, kterou pořádá 
Taneční klub FORTUNA Zlín z.s. 

Za účasti ČT sport a 
internetové TV.



Reklama
v médiích

Samostatný pořad v délce 
30 minut v ČT sport

Možnost obsazení hlavního 
sponzora „Tento pořad Vám 
přináší…“

Vysílání z průběhu mistrovství 
na internetové televizi (odkaz)



Reklama
v regionu

2x reklamní billboard

Reklama MHD

Reklama výlepové plochy

Reklama Radio Zlín

Reklama školy

Logo na reklamních 
materiálech klubu vydaných 
na podzim 2023

* jako vzorová ukázka jsou použity matriály z roku 2016,
   pro aktuální akci bude vytvořena zcela nová grafika



Velkoformátové
plakáty

Plakáty formátu A2 a A4 
a Rollupy s informací 
o soutěži umístěny 
na vybraných 
mezinárodních soutěžích 
v ČR i v zahraničí.

* jako vzorová ukázka jsou použity matriály z roku 2016,
   pro aktuální akci bude vytvořena zcela nová grafika



Hromadné 
letáčky
letáky formátu 1/3 A4

Samostatné 
www stránky 
s odkazy na 
partnery 

* jako vzorová ukázka jsou použity matriály z roku 2016,
   pro aktuální akci bude vytvořena zcela nová grafika



Program

brožura formátu A5
s rostorem pro sponzory

* jako vzorová ukázka jsou použity matriály z roku 2016,
   pro aktuální akci bude vytvořena zcela nová grafika



Vstupenky

oboustranná vstupenka
formátu 1/3 A4

* jako vzorová ukázka jsou použity matriály z roku 2016,
   pro aktuální akci bude vytvořena zcela nová grafika



Reklama
v místě konání

Projekce na pozadí pódia

Velkoplošné obrazovky 
ve vestibulu

Světelné panely kolem parketu

Představování konferenciérem 
v průběhu akce

Reprízovaný 30 minutový TV 
záznam na ČT sport



Ohlasy 
z mistrovství ČR pořádaného 
ve Zlíně v roce 2019

Jak se vám v České republice líbilo?  
Rád bych využil této příležitosti, abych upřímně 
srdečně blahopřál Českému svazu tanečního 
sportu a organizátorům akce za naprosto skvělou 
realizaci soutěže a poděkoval za příležitost 
hostovat zde jako zahraniční porotce.

Co říkáte prostředí a atmosféře českých 
šampionátů? 
Když jsem vstoupil do sálu, byl jsem ohromen. 
Třípatrové auditorium se změnilo v krásné taneční 
prostředí. Mnozí tanečníci sní, aby si v něm 
zatančili. Hned jsem věděl, že to bude zvláštní 
večer. Byla zde krásná scéna s velkoplošnými 
obrazovkami a barevné profesionální osvětlení, 
které každému, kdo vstoupilo do místnosti, 
muselo navodit to správnou atmosféru.

Peter Stokkebroe  
Pětinásobný Mistr světa, úspěšný lektor a trenér, 
uznávaný mezinárodní porotce.



Jak se vám v České republice líbilo?  
Jako jeden z pozvaných porotců bych chtěl 
poděkovat organizátorům a prezidentovi ČSTS 
panu Petru Odstrčilovi za to, že odvedli  
obrovskou práci při přípravě tohoto  
šampionátu, a to na vysoké úrovni ve spoustě  
aspektů. Ať už to byla porota, úžasná hala,  
úroveň párů, které se na mistrovství  
kvalifikovaly přes postavení v ranklistu  
s mimořádně vysokou taneční úrovní. Musím  
podotknout, že některé z tanečních párů jsou  
vysoce hodnocené na mezinárodních soutěžích. 

Dmitry Timokhin  
Mnohonásobný mistr Ruska, finalista, Mistr Evropy 
v latinskoamerických tancích, uznávaný porotce a 
úspěšný lektor a trenér. 


